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Dagsorden i henhold til vedtægterne.

1. Til dirigent valgtes Peder Mogensen, som konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovlig indkaldt.

2. Formandens beretning. 
Det har i 2018 været et nemt år med få ledningsreparationer.
Der er indkøbt traktor generator pga. krav via indsatsplan for forsynings sikkerhed.

Vandaflæsninger er nemt med nye vandmålere med elektronisk aflæsning. Dette 
giver et lille tilskud til vandværket, da Morsø Kommune giver et beløb for hvert 
aflæsning af hovedmåler.

Vandinvindingstilladelsen er der nu endelig blevet udstedt efter mange års forsinkelse
fra det offentlige.
Samtidig har der været tilsyn af vandværket og alle installationer på vandværk og 
boringer. Vandværket blev rost for sin gode vedligeholdelse m.v.

Den nye prøvetagnings metode er i gang, og vi tager nu i de første par år dobbelt 
prøver ved forbrugerne, så vi har en kontrol prøve efter gammel metode til at 
sammenligne resultatet.

Der bliver i 2019 tilkoblet et nyt medlem.

Brøndborer er tilsagt til at lave service hvert andet år og har her i februar 2019 været 
til gennemgang. Der er så allerede en stor regning på vej der for 2019.

Ang. ombygning af Karby Kuber er der aftalt, at der bliver lagt ny stikledning og 
målerbrønd ved Ørndrupvej i stedet for den gamle jern stikledning, som er fra den 
gamle ringledning fra 1960, som er i dårlig stand. 
Samtidig påtænker vi at udskifte den gamle ringledning nu, da Kærstien skal laves, så
der stadig er en forsynings sløjfe langs Vadkæret til Ørndrupvej.

Asger fortalte samtidig, at Ann-Marie og han var til vandværksmøde i Brovst for 
nylig.
Der blev det oplyst, at krav til digitalisering af ledningsnet (ler) skal være lavet senest
i 2023. Ligeledes er krav til BNBO, at der for for Karby Vandværk kommer et vand 
indvindings beskyttelses område på ca 2,2 ha i nær fremtid. 
Man ved ikke endnu, hvordan dette finansers, men det kommer sandsynligvis nok til 
at belaste vandværkets økonomi også.

Alt i alt kan vi allerede nu se store udfordringer samt udgifter for de kommende år.
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3. Kassererens beretning.

Ann-Marie Iversen gennemgik det reviderede regnskab pr. 31/12 2018. 
Det viser, at der er indtægter for i alt kr. 284.648.75
Driftsudgifter andrager kr. 88.015,23.
Administrationsomkostninger, forsikringer og konsulentbistand kr. 60.987,58
så udgifterne i alt udgør kr. 149.002,81, hvorved der for 2018 er et overskud på
kr. 135.645,94. 

Indestående i pengeinstitut kr. 601.399,35 og egenkapital udgør kr. 619.114,52.

4.  Budget for 2019 viser et overskud på kr. 172.556,00, men grundet i at arbejdet med  
ny ledning langs Vadkæret skal udføres i år samtidig med renovering af Kærstien, 
bliver den investering fremrykket til i år.

    Regnskab, budget samt formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen. 

     5.  Valg til bestyrelsen: 
Asger Johansen, Ann-Marie Iversen og Henning Vad Jensen var på valg i år.
Asger, Ann-Marie og Henning modtog genvalg.

6.  Ib Madsen er genvalgt som revisor, og nyvalgt blev Per Skøt.
     Jørgen Kusk blev valgt til suppleant, da han ikke ønskede genvalg.

7.   Indkomne forslag.
      Der er ikke indkommet forslag.

8. Eventuelt.
     Der havde været udtrykt ønske om en anden menu efter generalforsamlingen fra

nogle af forbrugerne. Dette forslag blev næsten enstemmig nedstemt.

     Dirigenten takkede for god ro og orden under mødet.

 
____________________ _________________________ _____________________
Asger Johansen Lars Plejdrup Poulsen Ann-Marie Iversen

____________________      _________________________            ______________________
Lean Andersen Henning Vad Jensen                         Peder Mogensen

(dirigent)


